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Til Medlemmer i Molde Bridgeklubb 

 

I de siste månedene har oppslutningen om spillekveldene i Molde Bridgeklubb gått merkbart 

ned. Grunnlaget for at vi arrangerer spillekvelder hver uke hele året, er at vi synes bridge er 

et fantastisk spill som vi elsker å holde på med. Vi ønsker at alle medlemmene i Molde 

bridgeklubb skal ha denne muligheten til å holde på med en aktivitet som gir så mye glede. 

Skal vi greie å få til dette er vi avhengig av at du som medlem i klubben kommer på 

klubbkveldene. Å ha klubbkvelder med 2-3 bord er lite inspirerende for de aller fleste, i 

tillegg til at klubben går med underskudd hver uke. For å gi klubben et løft framover er vi 

avhengig av at hver enkelt av dere tenker dere om, og kommer fram til at «ja, jeg vil også i 

framtiden ha mulighet til å spille bridge i Molde bridgeklubb». Denne muligheten vil 

dessverre forsvinne dersom du er en av de som ikke velger å komme på klubbkveldene 

utover vinteren og våren. Klubben er rett og slett avhengig av at du er en av de som 

prioriterer å spille bridge sammen med andre hyggelige mennesker på tirsdagskveldene. Skal 

vi greie å arrangere sommerbridge i år, eller fortsette driften av klubben, er vi avhengig av 

en merkbar økning i oppslutningen om klubbkveldene. Vi har veldig god tro på at flere av 

dere vil velge bridgekveld på tirsdager framover da vi synes klubbkveldene i Molde 

bridgeklubb er et godt produkt som vi vet dere ønsker skal fortsette også i framtiden.     

Til slutt vil vi ønske velkommen på Seilet tirsdag kl. 17.30 til en hyggelig og inspirerende 

bridgekveld.   

 

Mvh Molde Bridgeklubb 

 

 

Cecilie Sandvik 
-------------------------------- 
Leder  
                                    


